
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2012. szeptember 11-én tartott soron következő 
kihelyezett ülésén. 

 
M U T A T Ó 

Napirendi pont: Határozat szám: 
 

1. Az Újszászi Rendőrőrs által készített, Újszász Város közbiztonsági  67/2012. 
helyzetéről szóló beszámoló elfogadásáról. 
 

      A Városi Polgárőr Egyesület által készített, Újszász Város  68/2012. 
közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló elfogadásáról. 
 

      Újszász Város Közbiztonságáért Közhasznú Alapítvány által  69/2012. 
készített, Újszász Város közbiztonsági helyzetéről szóló 
beszámoló elfogadásáról. 
  

2. Az Újszászi Nevelési Központ tanév értékeléséről szóló beszámoló 70/2012. 
elfogadásáról. 
 

3. „Az Újszászi Nevelési Központban folyó integrált oktatás formáiról, 71/2012. 
      módszereiről, eredményeiről a 2011/2012-es tanévben végzett  
      munka alapján” szóló beszámoló elfogadásáról. 
      
4. Újszász Városi Önkormányzat 18/2012.(IX.12.) önkormányzati rendelete a 2012. évi  

költségvetési rendeletről szóló 6/2012. (III.7.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
5. Újszász Városi Önkormányzat 19/2012.(IX.12.) önkormányzati rendelete Újszász Városi 

Önkormányzat 2012. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről. 
 

6. Újszász Városi Önkormányzat 20/2012.(IX.12.) önkormányzati rendelete a 2012. évi  
költségvetési rendeletről szóló 6/2012. (III.7.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 
7. Az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok  72/2012. 
      2012. évi támogatására vonatkozó igény benyújtásáról. 
 
8. Újszász Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatának  73/2012. 

elfogadásáról. 
 
Újszász Városi Önkormányzat 21/2012.(IX.12.) önkormányzati rendelete Újszász Város 
Önkormányzatának Közbeszerzési és Beszerzési Szabályzatáról szóló 26/2011. (XII.21.) 
ÖR hatályon kívül helyezéséről. 

 
9. Újszász Városi Önkormányzat 22/2012.(IX.12.) rendelete Újszász Város 

Önkormányzatának a magánszemélyek kommunális adójáról szóló a 14/2012. (IV. 25.), a 
23/2009.(XII.23.), a 34/2007.(XII.22.), a 32/2005.(XII.21.) és a 44/2004.(XII.23.) 
önkormányzati rendeletével módosított 19/2002. /XII.18./ önkormányzati rendelete 
módosításáról. 
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10. Jegyzői munkakör betöltésére pályázat kiírásáról. 74/2012. 
 
11. Az Újszász, Hunyadi út 14. szám alatti, 990/2 hrsz-ú ingatlan  75/2012. 
      értékesítéséről. 
 

Az Újszász, Katona József út 4/A. szám alatti, 1108/1 hrsz-ú ingatlan  76/2012. 
értékesítéséről. 

 
12. Az Újszász külterület 047/27 hrsz-on felvett ingatlan értékesítésre 77/2012. 

történő felajánlásáról a Magyar Állam számára. 
 
13. Az Újszász külterület 029 és 033 hrsz-okon felvett ingatlanok 78/2012. 

értékesítésre történő felajánlásáról a Magyar Állam számára. 
 
14. Remondis Kétpó Hulladékgazdálkodási Kft-ben fennálló  79/2012. 

részüzletrész értékesítéséről. 
 
15. Az ÖkoPerlátor beszerzéséről szóló döntés elnapolásáról. 80/2012. 
 
16. Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 81/2012. 
      (Kaló Istvánné alpolgármester) 
      Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 82/2012. 
      (Dr Szóró Magdolna képviselő) 
      Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 83/2012. 
      (Petrik Ferenc képviselő) 
 
17/1. A Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma  84/2012. 
         Alapító Okiratának módosításáról. 
 
17/2. A közvilágítás korszerűsítéséről szóló döntés elnapolásáról. 85/2012. 
 
17/3. Az Újszászi Liliom Néptánc Hagyományőrző Egyesület számára  86/2012. 
         LEADER támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető 
         kezesség vállalásáról, valamint költségek és kamatok átvállalásáról. 
 

Az Újszászi Városi Vasutas Sportegyesület számára  87/2012. 
LEADER támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető 
kezesség vállalásáról, valamint költségek és kamatok átvállalásáról. 

 
Az Együtt Újszászért Egészségmegőrző, Szociális, Oktatási és  88/2012. 
Kulturális Egyesület számára LEADER támogatást előfinanszírozó 
hitel felvételéhez készfizető kezesség vállalásáról, valamint költségek 
és kamatok átvállalásáról. 
 
A Városi Polgárőr Egyesület számára LEADER támogatást  89/2012. 
előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető kezesség vállalásáról, 
valamint költségek és kamatok átvállalásáról. 

 
B e j e l e n t é s e k 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2012. szeptember 11-én tartott soron következő –  
              Újszászi Nevelési Központ Vörösmarty Mihály Általános Iskola Újszász, Kossuth út  
              13. szám alatti kihelyezett – ülésén. 
 
Jelen vannak: Molnár Péter polgármester, Kaló Istvánné alpolgármester, Bálint Ferenc,  
              Bogárné Simon Klára, Petrik Ferenc, Répási Csabáné Tóth Rozália, Rózsa György,  
              Szórád Róbert és Dr Szóró Magdolna képviselők. 
 
Meghívottak közül jelen vannak: Udud Róza aljegyző, a napirendi pontok meghívottjai és a 
bizottságok jegyzőkönyvvezetői. 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy mind a 9 fő 
képviselő jelen van, így az ülés határozatképes, és azt megnyitja.  
Javaslatot tesz az ülés napirendi pontjaira, mely megegyezik a most kiosztott napirenddel. 
Kéri a képviselő-testületet, hogy a napirendi ponttal kapcsolatban kérdéseiket, javaslataikat 
tegyék meg. Mivel javaslat nem érkezik, kéri a testület tagjait, hogy a napirendi pontok 
elfogadásáról szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a napirendi pontot 
elfogadja, és az ülésre felveszi. 
 
1. Napirendi pont megtárgyalása 

(Újszász Város közbiztonságának helyzetéről szóló beszámolók megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti Szabó Zoltán r.alezredes Urat, a Szolnoki 
Rendőrkapitányság vezető-helyettesét, Juhász Tibor r.alezredes Urat az Újszászi 
Rendőrőrs Parancsnokát, és Kolozsi Ferencet, a Városi Polgárőr Egyesület Elnökét. Dr 
Muskó Zsolt, az Újszász Város Közbiztonságáért Alapítvány Elnöke nem tud részt venni 
a mai ülésen.  
Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy 
tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a beszámolókat. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi Bizottság is tárgyalta ezt a témát. Szakmailag nem tudják 
megítélni a létszám viszonyokat, de kívülről a lakosság képviselőiként egy-két 
megjegyzést tettek. Elhangzott a fiatalkorúak védelme, és a sorozatos lopások, betörések 
is. Ez kapcsolódott a fémhulladék kereskedelemhez is. Új típusú bűnözés is be fog 
indulni, például a pénzhitelezés, uzsora. Ennek a jelei már mutatkoznak a településen, 
egy-két vállalkozónál megszaporodtak az illegális foglalkoztatások. Szervezett 
megoldásra van szükség, ami több erőt felvonultat, hogy hatékonyabbak legyenek. A 
Polgárőrség létszáma csökken, toborozni kell embereket, mert ha hatvan alá csökken a 
létszám, akkor egy rendes havi szolgálati rendet nem lehet összeállítani. Összességében 
támogatta és elfogadásra javasolja a beszámolókat a bizottság. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a beszámolót készítőket, hogy amennyiben van, tegyék 
meg szóbeli kiegészítésüket. 
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Juhász Tibor: Elmondja, hogy a beszámoló még a 2011. évi működést értékeli. Mivel 
szeptember van, ezért kiegészítést tett a 2012. I. félévének a munkájáról és 
teljesítményéről. Elmondható, hogy jócskán megszaporodtak a bűncselekmények. A 
személyi létszám tekintetében sok változás nem történt az elmúlt évhez képest. Annyi 
pozitívum elmondható, hogy négy fiatal kolléga került az őrsre, akik az iskolát speciális 
képzési rendben végzik, és a későbbiekben szeretnének itt dolgozni. Jelenleg önálló 
intézkedésre nem jogosultak még. Jelentősen elszaporodtak a lopások. Látják, hogy egyre 
több helyen a mélyszegénységben élők tartoznak a bűnözőkhöz és jelentős számban 
települnek be bűnözők. 82 büntető eljárás van folyamatban, gyakran elhúzódó nyomozás 
tapasztalható. Az elmúlt pár hónapban a Brassói úti diszkó újraindulásával elindult a 
folyamat, rongálnak a fiatalok, pénteken és szombaton éjszaka több jelzés is érkezik az 
őrsre. A járőrszolgálat célirányosan erre a területre irányul. Fokozott ellenőrzések vannak 
annak érdekében, hogy visszaszorítsák a bűncselekményeket. A működési feltételeikben 
annyi változás történt, hogy az Önkormányzatnak köszönhetően egy nagyteljesítményű 
számítógépet kaptak, mely jelentős segítséget jelent az ügyintézésben. Köszöni a 
képviselő-testületnek a támogatást. Egyre többször kapnak jelzést bűncselekménnyel 
kapcsolatban, mely nagyban segíti a munkájukat. 
 
Szabó Zoltán: Elmondja, hogy amellett, hogy Újszászon lakik, a Szolnoki 
Rendőrkapitányság vezető-helyettese. Az eddig betöltetlen álláshelyek problémájának a 
megoldására remélhetőleg megoldást hozhat a jelenleg folyamatban lévő rendőrségi 
átszervezés. Addig is olyan együttműködést hoznak létre, mellyel fel lehet tartani a 
közterületek biztonságát. A Szolnoki Rendőrkapitányságról többször is kijönnek 
Újszászra és nem azért, hogy az újszászi lakosokat bírságolhassák és pénzt gyűjtsenek be, 
hanem a közterület, közrend fenntartása érdekében. A rendőrség munkájához nagy 
segítséget nyújt a polgárőrség, többször szerveztek már közös akciókat. Szeretné 
megköszönni a lakosok segítségét és az önkormányzat segítségét is. A Polgármester Úr 
többször vett már részt kistérségi egyeztető fórumon, ahol megbeszélték a felmerült 
problémákat. Szeptember 28-án lesz egy fórum, ahol szakmai alapokra helyezve 
próbálnák megvitatni a sajátosságokat, problémákat, amiben akár a rendőrség, akár az 
önkormányzat, akár a szakhivatalok tudnának segíteni. Reméli, hogy a fórumra a 
meghívottak, többek között a szórakozóhelyek tulajdonosai megfognak jelenni és 
megoldást találnak a problémákra. Ez a fajta konzultáció és együttgondolkodás elősegíti a 
közrend és közbiztonság javulását, a hiányzó létszám feltöltése mellett. 
 
Kolozsi Ferenc: Elmondja, hogy az lenne a kérése, hogy a térfigyelő kamerarendszer 
felállításában nyújtsanak segítséget. Ennél jobb bűnmegelőzési eszközt nem tud 
elképzelni. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Mindhárom beszámolóhoz gratulál, de megállapítható a 
pénztelenség és a pénz hiányából fakadó nehézkesebb munka. Kérdezi, hogy mi a 
véleményük a diszpécserszolgálatról? Az újszásziak nagy többsége régóta beriasztózza a 
lakását vagy üzlethelyiségét, ami igazából csak elriasztja a betörőket, a tettenérés 
nehézkes. A diszpécserszolgálathoz közvetlenül futnának be a riasztások, és így percek 
alatt ki tudnának érni a helyszínre.  
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Szabó Zoltán: A kollégái és az állampolgárok igénye is a vagyonbiztonság, és egyben 
kötelessége is a vagyon védelme. Támogatni tudja az olyan vagyonvédelmi 
intézkedéseket, amik hangos riasztással járnak. Jól tudja, hogy mennyire közönyösek az 
emberek a megszólalt riasztó tekintetében. Azon vagyonvédelmi intézkedéseket, ahol 
központi diszpécser felhívja a rendőrséget nem támogatja, azoknál a cégeknél viszont, 
amelyek kivonuló erővel is rendelkeznek, pozitív a tapasztalat. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Lehetőség van-e erre, mennyi embert igény ez, illetve az 
önkormányzat tud-e segíteni? Nem biztos abban, hogy egy drága kamerarendszer a 
tolvajnak gondot jelentene. 
 
Szabó Zoltán: Nagyon támogatja a térfigyelő rendszer működését. Nem feltétlenül kell a 
monitor előtt ülni folyamatosan valakinek ahhoz, hogy visszatartó erő legyen, illetve 
folyamatban lévő nyomozásnál segítséget adjon. Nagyon komoly rendszerek működnek, 
amelyek már sebességmérésre is alkalmasak és éjszaka is jól működnek. Nincs személyi 
függvénye. A térfigyelő kamerákkal felszerelt területeken a bűncselekmények 70-80%-
kal csökkennek. Szolnoki példa is van rá. Arra nem tud válaszolni, hogy magáncégek 
hogyan dolgoznak. Nem gondolja, hogy ez önkormányzati feladat lenne. Biztos benne, 
hogy minél több megrendelése van a településen, annál kevesebb a költség.  
 
Petrik Ferenc: Elmondja, hogy a bizottsági ülésen elég alaposan megvitatták a település 
közbiztonságának helyzetét. Gratulál a beszámolóhoz. Kiemelné a lakosság pozitívabb 
hozzáállását, hiszen ezeket a dolgokat együtt, közösen tudják megoldani, ha figyelnek 
egymásra és környezetükre. Igazán szép számmal költöznek Újszászra olyan családok, 
akik bizonyos priusszal rendelkeznek. Hogyan tudná megakadályozni ezeknek a 
betelepülését? Van, hogy egy ingatlanba húszan, huszonöten is be vannak jelentkezve. Az 
élősködők is akkor szaporodnak el, hogy ha nem piszkálják őket, véleménye szerint a 
Parancsnok úrnak is ezt kellene tennie. A Polgárőr Egyesületben ő is tevékenyen részt 
vett. Kevesen vannak, hiszen az a korosztály, akik 10-15 évvel ezelőtt alapították az 
egyesületet, azok már túl vannak a hatvanon és egészségileg már nem bírják ellátni a 
feladatokat. Évek óta szó van a kamerarendszer kiépítéséről. Elhangzott az is, hogy a 
környéken mindenütt van, és nem olyan hatékony, mint amit várnak tőle. Jó lenne, ha 
megvalósulna. 
 
Molnár Péter polgármester: Tény, hogy az itt lévő rendőri állomány fiatal. Az elmúlt tíz 
évben mindig kaptak optimista előrejelzést arra vonatkozóan, hogy a következő évben 
feltöltik a rendőri állományt. Azt fogja kérni a Kapitány Úrtól, hogy ne várjanak a négy 
fiatal munkába állásáig, hanem próbálják meg rövid időn belül pótolni az állományt. Az 
utóbbi időszakban szinte naponta, hetente lehet hallani betörésekről. Ezek a 
bűncselekmények az emberek biztonságérzetét jelentősen befolyásolják. Erre megoldást 
jelenthet az állomány bővítése, a kialakult jó együttműködés a polgárőrséggel illetve az a 
térfigyelő kamerarendszer kiépítése, melynek a pénzügyi finanszírozása elő van készítve 
a pályázat megvalósításához, amelyet a Polgárőr Egyesület megnyert. Ez a kamera 
komoly infralámpával felszerelt, éjszaka is értékelhető felvételeket készít világítás nélkül 
is. Nehéz gazdasági helyzetben van a rendőrség és a polgárőrség is, de ugyanúgy az 
önkormányzat is. Eddig is és ezután is mindent megtesznek azért, hogy segítsék 
működésüket. 
 
Dr Szóró Magdolna: Nem tudja, hogy az alapítvány mit tartalmaz, mire költhetnek. Jó 
lenne, ha a telefont megvásárolná az alapítvány, mert sokkal egyszerűbb volt elérni a 
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rendőrjárőrt a mobiltelefonon keresztül, hiszen a gyorsaság éppen annyira fontos, mint az 
egészségügyben.  
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy megváltozott a törvényi háttér a rendőrség és 
az alapítvány közötti kapcsolatot tekintve. Az alapítvány közvetlenül nem támogathatja a 
rendőrséget, ellenben támogathatja a Polgárőrséget. Dr Muskó Zsolt, az alapítvány 
kuratóriumának elnöke levelében arról tájékoztatta, hogy meg is kérdőjelezi az alapítvány 
további sorsát. Ő úgy gondolja, hogy mindegy, hogy a közbiztonság melyik szegletét 
támogatják, azt fogja javasolni, hogy az alapítvány tovább működjön és jobban 
kapcsolódjon be. 
 
Bogárné Simon Klára: Megköszöni a rendőrségnek és a polgárőrségnek a szülők nevében 
is a közreműködésüket a gyerekek biztonságos iskolába jutásához. Bármilyen 
rendezvényük van, azonnal segítséget nyújtanak. Külön köszöni, hogy ha a gyerekek 
deviáns viselkedésével kapcsolatosan problémájuk van, sokszor a jelenlétük is 
fegyelmező erőként hathat. Nagyon jó dolognak tartja az iskolarendőrséget, és még jobb 
lenne, ha többször találkozhatnánk vele. Remek foglalkozásokat vezet. További jó 
munkát kíván. 
 
Szabó Zoltán: Próbálnak nem ígérni, hanem teljesíteni. Sajnos az iskolázási folyamat még 
tart, a fiatalok kiképzése januárban, februárban befejeződik, akkor tudják véglegesen 
beállítani az intézkedésbe. Ha garanciát nem is tud adni, de preferálja a hiányzó státuszok 
betöltését. 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület 
tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

67/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Újszászi Rendőrőrs által készített, Újszász Város közbiztonsági helyzetéről szóló 
beszámoló elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta az Újszászi Rendőrőrs által 
készített, Újszász város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót, melyet 
jóváhagyólag elfogad, és egyben megköszöni Czinege László Rendőrkapitány 
Úrnak, Juhász Tibor Parancsnok Úrnak és a Rendőrőrs dolgozóinak a város 
közbiztonságának eléréséhez kifejtett tevékenységét. 
 
Erről: 1./ Juhász Tibor Rendőrőrs Parancsnoka Helyben, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

68/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a Városi Polgárőr Egyesület által készített, Újszász Város közbiztonsági helyzetéről 
szóló beszámoló elfogadásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a Városi Polgárőr Egyesület által 
készített, Újszász város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót, melyet 
jóváhagyólag elfogad, és egyben megköszöni az Elnök Úrnak és Polgárőr 
Egyesület tagjainak a város közbiztonságának eléréséhez kifejtett tevékenységét. 
 
Erről: 1./ Kolozsi Ferenc Elnök Úr Helyben, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 
 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 

 
 

69/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Újszász Város Közbiztonságáért Közhasznú Alapítvány által készített, Újszász Város 
közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta Újszász Város Közbiztonságáért 
Közhasznú Alapítvány által készített, Újszász város közbiztonsági helyzetéről 
szóló beszámolót – 2011. évi Közhasznúsági jelentést –, melyet jóváhagyólag 
elfogad, és egyben megköszöni az Kuratórium elnökének és tagjainak az 
Alapítvány működése érdekében kifejtett tevékenységüket. 
 
Erről: 1./ Dr. Muskó Zsolt a Kuratórium Elnöke Helyben, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
2. Napirendi pont megtárgyalása 

(Az Újszászi Nevelési Központ tanév értékeléséről szóló beszámoló megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti Szabó Győző Igazgató Urat és az 
Intézményegységek vezetőit, dolgozóit. Köszöni a képviselő-testületi ülés helyének a 
biztosítását. 
Kéri Szabó Győző Igazgató Urat, hogy amennyiben van, tegye meg szóbeli kiegészítését. 
 
Szabó Győző: Köszönti a képviselő-testület tagjait. Elmondja, hogy nagy 
bizonytalanságban kezdődött a 2011-12-es tanév. A jogszabályi környezet változása már 
elkezdődött a tavalyi tanév során, mely még jelenleg is tart. Fő vezérelv az volt, hogy a 
törvényesség kereteit betartva a kötelező feladatokat a lehetőségekhez képest ellátva 
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teljes dolgozói létszámot a tanév végéig megtartsák. Ezúton is köszöni kollégái aktív 
támogatását, nehéz tanév volt és azt, hogy mindenki kivétel nélkül elfogadta a 
nehézségeket. Mennek tovább annak tudatában, hogy ez egy ünnepélyes pillanat. Újszász 
Város Önkormányzata, mint a Nevelési Központ fenntartója, utoljára találkozik az 
Intézménnyel. Január 1-jétől sokminden megváltozik. Ezúton is köszöni a képviselő-
testület 2005. óta megnyilvánuló támogatását. Azt kéri a képviselő-testülettől, hogy aki 
tud, segítsen abban, hogy az újszászi közoktatás a jövőt érintően is a legjobb legyen, ezért 
a Szakszolgálat helyben maradását segítsék elő. A szakszolgálat jelenleg a nevelési 
központ intézményegysége, jövőre járási tagintézményként fog működni és szeretné, ha 
telephelye lenne Újszász. Úgy gondolja, hogy Újszásznak érdeke, hogy helyben 
maradjon.  
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Sport és 
Kulturális Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság 
javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: Az oktatási bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy tegyék meg 
hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Szórád Róbert: Kérdezi, hogy van-e arról számadat, hogy mennyi általános iskolás 
gyermek tanul más település általános iskolájában? 
 
Petrik Ferenc: A beszámolóban számszakilag nem egyezik a 26. oldalon a kimutatás, 
mely szerint az osztályátlag felsősök esetében 3,67, hiszen az osztályonkénti kimutatás 
szerint a legalacsonyabb átlag is 3,76. A gyerekek csupán 10%-a érdeklődik a környezete 
iránt. Ez a tantárgyi átlagokból látszik is. Régen felvetette, hogy ha megépül az iskola, 
akkor hová járnak technikára a gyerekek? Azt mondták, hogy egy jól felszerelt technika 
terem lesz. Valahogy ez eltűnt az évek során. Pedig ez fontos a gyerekek nevelésére, 
főleg a munkára nevelésére. A 8.b osztály átlaga sem lehet 4,23, amikor a gyerekek 
átlaga szerint 3,65-re jön ki az átlag. A dolgozói elégedettségvizsgálat szerint az 
intézmény jövőjét tekintve ötből három lehet-tel válaszolt. Hogyan lehet ez? Nincs jövője 
az intézménynek?  Ha így lesz, vajon sírjon vagy örüljön, mert amit Szórád képviselő úr 
is említett, körülbelül 30 gyerek állta a buszmegállóban a szülőkkel. Erről egyetlen szó 
nincs a beszámolóban, pedig ez a nagy probléma.  
 
Szabó Győző: Az átlagok tekintetében valóban elírás történt, elnézést kér. 
Készségtárgyak lettek az átlagba beleszámolva. A beszámolóban csak azokra a 
gyerekekre tud kitérni, akik ide járnak. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Gratulálni szeretne az előterjesztéshez, ami az Igazgató Úr 
precíz hozzáállását tükrözi. Tetszett a preambulum is, „Amikor a változás szelei fújnak, a 
kétkedők falakat húznak föl, az optimisták pedig vitorlákat.” Aki vízre száll esetleg léket 
kap, akkor be kell tömni vállvetve és előre haladni egyszerre. Hiányolja a szülői 
munkaközösséggel való kapcsolatot. Erős érdekképviselettel bírnak és nemcsak 
végrehajtói a feladatoknak és onnan sok információ, vélemény származhat, amit tudnak 
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hasznosítani a tanárok is. A diákönkormányzatnak is nagyobb érdekképviseleti szerepe 
lenne, ha ott sem a pedagógus fogná a gyerekek kezét.  
 
Szórád Róbert: A jegyzőnek a tanköteles korúakról kell nyilvántartást vezetnie, amiből 
kiderülhet, hogy hány gyerek jár el Újszászról. Nagyon sok gyerek eljár Újszászról, 
köztük olyan szülők esetében is, akik itt dolgoznak Újszászon. Az intézmény 
működésében nagyon nagy gond van. E miatt nem fogja tudni megszavazni a beszámolót, 
amíg ez így működik Újszászon. A következő napirendben van a megoldás kulcsa. 
 
Udud Róza: A jegyzőnek nyilvántartást kell vezetnie, a probléma nem ezzel van, hanem 
azzal, hogy az intézményeknek kell értesítést küldeni a lakóhely szerint illetékes 
jegyzőnek az oda beíratkozott tanulókról, és ez az értesítés nagyon hiányos, ez a rendszer 
a gyakorlatban nem működik. Azoknál a gyerekeknél, akik ide jártak óvodába vagy 
iskolába lehet tudni, hogy hol tanul tovább. Van nyilvántartás, de nem teljeskörű. 
 
Rózsa György: Gratulál az előterjesztőnek. Tudja, hogy a pedagógusoknak mennyi 
elvárásnak kell megfelelniük, gratulál, ha ezt kibírják. Elmennek a gyerekek, mert a 
szomszéd legelője mindig sokkal zöldebb. Később visszajönnek a gyerekek Újszászra, 
egy hónap vagy egy év múlva. A gyerekek zöme Szászberekre jár iskolába, mert itt 
bukdácsolt, ott pedig kitűnő tanuló. Olyan káosz van a közoktatásban, hogy erről lehetne 
órákig beszélni. Nem tudják a jövőben mi vár rájuk, de be kell menni az órára és tanítani 
kell a gyerekeket.  
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a nehézségek fő oka az, hogy az 
önkormányzat nagyon szűkös költségvetéssel rendelkezett és rendelkezik. Sok olyan 
dolgozója van a Nevelési Központnak és más önkormányzati intézménynek is, akik több 
pénzt érdemelnének. Köszöni a dolgozók helytállását. Az átalakítások során arra fognak 
törekedni, hogy legyen mindenkinek munkahelye. A képviselő-testületnek október 30-ig 
kell döntést hoznia arról, hogy működteti-e az általános iskolát és a gimnáziumot. 
Dönteni kell arról, hogy a Polgármesteri Hivatalban mennyi dolgozót adnak át a járáshoz, 
illetve mennyit vesznek át és hány embert kell felmenteni január 1-jétől. Aki az elmúlt 
hét évben bármilyen szinten részt vett a település életében és a munkában, az büszke 
lehet. Ahhoz, hogy valaki közösen tudjon örülni és érezni a másikkal, ott közös munka 
kell. Nincs benne a beszámolóban, de nagyon sok pedagógus, óvónő azzal tölti a nyarat, 
hogy pályázatot írnak, amivel IPR pályázaton közel 40 millió forint került az 
intézményhez többek között tárgyi eszközök fejlesztésére. A gyerekeket a szülők viszik 
el másik iskolába. Van olyan szülő, aki ebben az intézményben közalkalmazottként 
dolgozik. Nem szakmai színvonalról van szó. A fő oka ennek, hogy Szászberken nincs 
roma gyerek, itt pedig van. Itt laknak és itt is fognak lakni, ezzel szembe kell nézni. 
Ebben a helyi politikának is lehet pozitív és negatív érdeme. Nagyon büszke arra, hogy 
hét év alatt egy ilyen színvonalas, kisvároshoz méltó iskolát építettek fel. Büszke az 
eredményekre, a tanulmányi- és sportsikerekre, az óvoda lassan referencia intézmény 
lesz. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Véleménye szerint az a jó vezető, aki bírja a kritikát és 
építkezik belőle. Az nem jó vezető, aki fél mondatokba beszél és nehezen viseli a kritikát. 
 
Molnár Péter polgármester: Nem hiszi, hogy az Igazgató Úr félne a kritikától, nem úgy 
ismeri. 
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Bogárné Simon Klára: Nem titkolja, elég sok feszültséget kell leküzdenie magában. 
Ez a beszámoló a nevelési központban folyó munkáról szól, az általános iskola mellett a 
bölcsőde, az óvoda és a pedagógiai szakszolgálat is részese. Ez ideáig csak az iskola 
munkájáról esett szó. A beszámoló elég sokmindenre kiterjed, és érdemi kérdésként az 
Újszászról elutazó gyermekek problémája kerül szóba. A beszámolóban mutatkozó 
számszaki hibákat magára vállalja, fogják korrigálni. Úgy érzi, hogy ez az érdemi munkát 
nem befolyásolja. Nekik sem jó látni az elutazó gyerekeket, de nem lehet mindent a 
tantestület szemére hányni. A más iskolában lévő pedagógusok is biztosan megtesznek 
mindent a gyerekek fejlődéséért és biztosan mindenütt van gyenge láncszem, amelyet 
igyekszik erősíteni. Ilyen eddig is volt és ezután is lesz. Ez a probléma nem az iskola 
problémája, hanem a magyar társadalom problémája, ami itt is megmutatkozik. A 
pedagógusok szeretettel és a tudásuk legjavát nyújtva tanítják a gyerekeket ebben a 
feszültségekkel terhes időszakban is. Sok eredménye van az iskolának. Nagyon sok diák 
ért el dobogós helyezéseket versenyeken, melyhez az alapokat az iskolában kapták meg. 
Megpróbálják az új innovációkat megismerni és a város megtartó erejét megőrizni. 
Minden szülővel partnerként leül beszélgetni, mielőtt a végső döntést meghozza. Van, aki 
nem akar részt venni ebben a beszélgetésben. Legtöbbször érvet sem fogalmaznak meg. 
Az intézmény jövőjére vonatkozó kijelentés pejoratív értelmű. Általános iskola lesz ezen 
a településen. Nem az intézmény jövőjéért aggódnak, hanem azon, hogy mi lesz az 
összekuszált közoktatási rendszerrel.  
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület 
tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 2 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozza: 

 
70/2012. (IX.11.) számú h a t á r o z a t 
 
az Újszászi Nevelési Központ tanév értékeléséről szóló beszámoló elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta az Újszászi Nevelési Központ 
tanév értékeléséről szóló beszámolót, melyet jóváhagyólag elfogad, és egyben 
megköszöni az intézmény igazgatójának, vezetőinek és dolgozóinak az intézmény 
működéséhez nélkülözhetetlen, fáradhatatlan munkáját. 
 
Erről: 1./ Szabó Győző a Nevelési Központ Igazgatója, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
3. Napirendi pont megtárgyalása 

(Az UNK-ban folyó integrált oktatás formáiról, módszereiről, eredményeiről szóló 
beszámoló megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri Szabó Győző Igazgató Urat, hogy a beszámolóval 
kapcsolatban tegye meg esetleges szóbeli kiegészítését.  
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Szabó Győző: Elmondja, hogy a beszámolóban az integrációs oktatás valamennyi 
vetületét áttekintette. Az új köznevelési törvény szerint a közoktatás szervezetrendszere, 
fenntartása átalakításra kerül. Az óvodát és a bölcsődét az önkormányzat fogja 
működtetni és fenntartani. Az integráció egyik vetülete ez az oktatási irányítás kérdése. 
Törvényi kötelezettség lesz a tanulók együttnevelése, ami az egyiskolás iskola esetében is 
így lesz. Régen az iskolában működött egy ETO-s osztály. Azóta erősen megváltozott a 
vizsgálati protokoll és megszigorodtak a kategóriák is. A vizsgálatok alkalmával 
esélyegyenlőségi szakértők vesznek részt. Később a sajátos nevelési igényt teljesen 
átfogalmazta a jogszabály, és így már az egész iskolában 8 gyerek maradt, aki az eltérő 
tantervű osztályba járhatott volna, ezért ezt nem tudták továbbvinni. A szolnoki Liget úti 
iskolának van ilyen tagozata. Azon gyerekeknek, akik meghatározott nézőpontok szerint 
sajátos nevelési igényű gyerekek, továbbra is együtt nevelendőek. Egyértelmű, hogy az 
esélyegyenlőség biztosítása fokozottabb feladata lesz az iskoláknak. Mi az integrált 
oktatás eredménye, vagy eredménytelensége? A gyermek egyéniségétől is függ, hogy 
milyen eredményeket ér el. Pedagógusként is mondhatja, hogy nagyon nehéz munka. 
Nagyon nehéz akár az óvodában, akár az iskolában gyerekeket kezelni, sok minden 
megváltozott a társadalomban. Tiszteletreméltónak tartja azt a munkát, ami 
integrációcímen folyik. Nincs más lehetősége az intézménynek, és az új köznevelési 
törvény sem ad más lehetőséget. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság elnökét, hogy 
tájékoztassa a testületet a bizottság véleményéről. 
 
Bogárné Simon Klára: Az oktatási bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület felé. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy a beszámolóval kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Mégegyszer gratulál a beszámolóhoz. Elmondja, hogy 
negyven évig édesanyja pedagógiai munkáján keresztül tudja, hogy milyen nehéz ezekkel 
a gyerekekkel foglalkozni. Sokkal előrébbvaló volt ezeknek a gyerekeknek a sorsa, mint 
a saját családjáé. Egy mondattal fejezte ki a munkáját: ezekkel a gyerekekkel foglalkozni 
kell, de nem olyan iskolát végzett, ahol megtanították volna, hogy ezekkel a gyerekekkel 
hogyan kell szakszerűen bánni. A pedagógusok nem pszichológusok. A szülők nagy 
részének nem feltétlenül az a problémája, hogy romákkal jár együtt a gyereke, hanem 
hogy a romák kérdése nincs a megfelelő módon és helyen kezelve. Kérdezi, hogy mi lesz 
a sorsa a kinti iskolának vagy óvodának? Mi lesz azokkal a pedagógusokkal, akiknek a 
csökkenő gyermekszám miatt csökken az óraszáma? Egy szülő által elmondottak szerint 
az óvodáskorú gyermekének nagyon nehéz volt bejutni a logopédiai ellátásra. Ez hogyan 
működik?  
 
Szabó Győző: Elmondja, hogy a logopédiai ellátásnak az a folyamata, hogy amikor eléri 
a gyermek a meghatározott kort, logopédiai szűrésen esik át. A logopédus besorolja a 
gyermekeket, mert sok a fejlesztésre váró gyermek, és a lista alapján beveszi a gyerekeket 
a csoportba. 
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Petrik Ferenc: A 16. oldalon található, hogy a természetismeretre dolgoznak ki 
programokat. Milyen programok ezek? Elmondja, hogy évtizedekkel ezelőtt egy-két 
alkalommal az óvodások megnézték az állatokat. 
 
Szabóné Balogh Etelka óvodavezető: Elmondja, hogy az óvodások esetében 
természetismereti programot dolgozott ki, ami nem feltétlenül nagyüzemi gazdaságokra 
korlátozódik. A programban szerepel a Zagyva-Tisza torkolat élővilága, elmennek a 
csillagvizsgálóba. OFA támogatást is nyertek, ami mindent felölel, ami a gyerekeket 
érdekli. TÁMOP pályázat keretében a tűz-víz-levegő-föld elemekre épülő 
természetismeret keretében elmennek a közeli farmokra papagájt és struccot nézni.  
 
Petrik Ferenc: Az integrációs oktatással kapcsolatban meg kell nézni, hogy mióta mennek 
el Újszászról a gyerekek? Mióta kitalálták az integrációs iskolát. Nem nőttek fel a 
feladathoz. Voltak olyan gyerekek, akik tudták a kötelességüket és voltak akik nem és 
nem tudják kordában tartani őket. Egy apuka szerint azért vitte el az iskolából a gyerekét, 
mert háromszor szólt már azért, mert elvették a gyerek tízóraiját, megverték és nem 
történt semmi. Itt van a probléma forrása. Nagyon bántja, hogy egyre növekszik a HH, és 
HHH-s gyerekek létszáma. Nem látott még kimutatást, hogy ez miből adódik. Gazdasági 
szempontból értette azt, hogy örüljünk-e vagy sem, hogy megmarad az iskola, mert nincs 
gyerek a kertvárosi iskolában. Ha ebből az iskolából is elmennek a gyerekek, akkor 
hogyan tudják ezt gazdaságosan működtetni? Nem volt szándéka a tanárokat megbántani, 
mert a felesége is itt dolgozott sokáig.  
 
Bálint Ferenc: A probléma nem az integrált oktatásból ered, hanem abból, hogy a romák 
20 évvel ezelőtt eltűntek a foglalkoztatásból. Megszűnt a roma-magyar szülő kapcsolat. 
Elvárják, hogy legyenek abban a helyzetben, ahol a többségi társadalom is van. Hasonló a 
fogyatékkal élők helyzete is. Vannak olyanok, akiket gyámolítani kell. Ez a probléma 
nem nyolc évvel ezelőtt ered. 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozza: 

 
71/2012. (IX.11.) számú h a t á r o z a t 
 
„Az Újszászi Nevelési Központban folyó integrált oktatás formáiról, módszereiről, 
eredményeiről a 2011/2012-es tanévben végzett munka alapján” szóló beszámoló 
elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta „Az Újszászi Nevelési 
Központban folyó integrált oktatás formáiról, módszereiről, eredményeiről a 
2011/2012-es tanévben végzett munka alapján” szóló beszámolót, melyet 
jóváhagyólag elfogad. 
 
Erről: 1./ Szabó Győző a Nevelési Központ Igazgatója, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 
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Rózsa György képviselő eltávozott. 
 
4. Napirendi pont megtárgyalása 

(Újszász Város Önkormányzat 2012. évi költségvetésének módosításáról szóló 
előterjesztés I. megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Dr Szóró Magdolna: A Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság szintén 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Az Ügyrendi Bizottság elnökének távollétében elmondja, 
hogy az ügyrendi bizottság is elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 
 

Újszász Városi Önkormányzat  
18/2012.(IX.12.) rendeletét 
 
a 2012. évi költségvetési rendeletről szóló 
6/2012.(III.7.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv ….sz. 
melléklete tartalmazza. 

 
5. Napirendi pont megtárgyalása 

(Újszász Város Önkormányzat 2012. I. félévi költségvetési előirányzatainak teljesítéséről 
szóló beszámoló megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Dr Szóró Magdolna: A Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság szintén 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
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Molnár Péter polgármester: Az Ügyrendi Bizottság elnökének távollétében elmondja, 
hogy az ügyrendi bizottság is elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Szórád Róbert: Kérdezi, hogy van-e fizetési nehézsége az önkormányzatnak? 
 
Kaló Istvánné: Mindenképpen van, főleg azoknak az önkormányzatoknak, akiknek a saját 
bevételből kell megélniük. Az állami támogatás 8%-a nem időarányosan érkezik meg, 
hanem decemberben. Ez Újszászon 40 millió forintot jelent, a kiadások viszont 
időarányosan jelentkeznek. Likviditási problémát okoz az is, hogy a helyi adóbevételek 
két időpontban, márciusban és szeptemberben érkeznek. Ezzel szemben főként a 
bérkiadások havonta jelentkeznek. Az I. félévben sokkal több a kiadás, mint a II. 
félévben, hiszen a fűtési szezon is főként az I. félévben jelentkezik. Azon voltak egész 
évben, hogy valamennyi dolgozó megkapja a munkabérét és a szolgáltatók is ki legyenek 
fizetve. Nagymértékű az állami támogatás csökkenése és a feladatok önkormányzatra 
történő áthárítása támogatás nélkül. Ilyen például a minimálbér emelése, ami 20 millió 
forintot jelentett az önkormányzatnak. Állandó napi odafigyeléssel tudják biztosítani a 
dolgozók bérét és a szolgáltatások fenntartását. Ahol tudtak, további megszorító lépéseket 
tettek. Jelenleg az intézmények, a polgármesteri hivatal és a városgazdálkodás olyan 
mértékben takarékosan működik, ami hatalmas visszalépést jelent. 
 
Bálint Ferenc: Elmondja, hogy az I. félévben jelentősen magasabb a kiadás mint a 
bevétel. Kérdezi, hogy milyen forrás várható a II. félévben? 
 
Kaló Istvánné: Az adósságállomány csökkentése már a költségvetésben is szerepel. Az I. 
félévben 10 millió forintot visszafizettek. Nagyon lényeges, hogy az EU-s források 
leérkezzenek az önkormányzathoz. Nagyon le van lassulva a pályázati pénzek kifizetése, 
amíg korábban 3-4 hónap alatt lefutott, most 1-2 év is kell. Jelenleg hozzávetőleg 40 
millió forint van megelőlegezve. Szeptemberben ugyancsak csökkenteni fogják az 
adósságállományt az ütemezésnek megfelelően. Forrásokat kell bevonni, hiszen már a 
költségvetésnél is látszott, hogy a források nem elegendőek a kiadások teljesítésére, ezért 
a későbbi előterjesztésekben lesznek bevételt növelő források. Sem a lakosság, sem a 
vállalkozók a továbbiakban nem terhelhetők. A legnagyobb probléma a kötelező 
feladatoknál van finanszírozási szempontból. A kötelező feladatok állami finanszírozása 
az óvoda és az iskola működtetéséhez 140 millió forintot kell az önkormányzat 
hozzáadni, és a hiány 80-90%-a ehhez kapcsolódik. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Megkapták a vállalkozók az építményadóra vonatkozó 
felhívást. A második félévet kellene befizetni. A kommunális adó jóváírásra került. Azok 
a vállalkozók, akik befizették az építményadót, azok a következő félévben a jóváírt 
kommunális adó összeget kapták meg befizetendőként? Kérdezi, hogy hány millió 
forintot jelent?  
 
Kaló Istvánné: Az építményadó bevezetésekor becsléssel történt a várható bevétel 
kiszámítása. A tervezett szerint 9-9,2 millió forint a bevétel, az I. félévben 4,2-4,3 millió 
forint volt a bevétel. Ebben nem várható olyan mértékű kiesés, ami problémát okozhatna. 
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Répási Csabáné Tóth Rozália: Szorgalmazva volt a garázsadó. Kérdezi, hogy mennyi 
összegű adó folyt be így? Többen megkeresték, hogy egyszerűen nem tudják az adót 
befizetni. Becsületes emberek. 
 
Rózsa György képviselő megérkezett. 
 
Kaló Istvánné: Az adóbevallások beérkeztek. A határozatok jogi értelmezés miatt még 
nem kerültek kiküldésre. Kérdés, hogy milyen időszakra kerüljön megállapításra. A 
képviselő-testület tárgyalni fogja az Állami Számvevőszék helyszíni ellenőrzésével 
kapcsolatos megállapításokat. A kormányzatnak és az Állami Számvevőszéknek is az az 
elvárása, hogy a településeken maximális mértékű legyen az adókivetés a lakosság és a 
vállalkozók részére is. Ki kellett számolni, hogy Újszász esetén mennyi az a helyi 
adóbevétel, ami befolyna az önkormányzathoz, ha valamennyi adót maximális mértékben 
kivetne. Az önkormányzat 2007. évben még 7 millió forinttól, most már 12 millió 
forinttól esett el. Elmondták, hogy a lakosság és a vállalkozók sem tudnak már ennél 
nagyobb terhet elviselni. Készítettek olyan kimutatást is, hogy hogyan alakult a fizetési 
hajlandóság. Látszik, hogy csökken a fizetési hajlandóság és képesség. 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 

 
A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 
 

Újszász Városi Önkormányzat  
19/2012.(IX.12.) rendeletét 
 
Újszász Városi Önkormányzat 2012. évi 
költségvetésének I. félévi teljesítéséről. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv ….sz. 
melléklete tartalmazza. 

 
6. Napirendi pont megtárgyalása 

(Újszász Város Önkormányzat 2012. évi költségvetésének módosításáról szóló 
előterjesztés II. megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Dr Szóró Magdolna: A Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság szintén 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi Bizottság is elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
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Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 
 

Újszász Városi Önkormányzat  
20/2012.(IX.12.) rendeletét 
 
a 2012. évi költségvetési rendeletről szóló 
6/2012.(III.7.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv ….sz. 
melléklete tartalmazza. 
 

7. Napirendi pont megtárgyalása 
(Az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok támogatására 
vonatkozó II. ütemű igény benyújtásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy a beszállítók kifizetésére mikor kerül sor? 
 
Kaló Istvánné: Az ÖNHIKI-s támogatás a kötelező feladatokat ismeri el. Meg van 
határozva, hogy mire használható fel, így a beszállítók kifizetésére és adósságállomány 
csökkentésére. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Ez minden évben megvan határozva? Most a 
beszállítókra? 
 
Kaló Istvánné: A megküldött számadatok tartalmazzák többek között a szállítói adatokat, 
a kötelező feladatok ellátásával kapcsolatos adatokat, és a döntést követően kapja meg az 
önkormányzat azt a levelet, amelyben értesítik a támogatásról, illetve annak 
felhasználásáról. 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

72/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2012. évi 
támogatására vonatkozó igény benyújtásáról. 

 
1. Újszász Város Képviselő-testülete a Magyarország 2012. évi központi 

költségvetéséről szóló 2011. évi CLXXXVIII. törvény 6. számú melléklet 2. pontja 
alapján (továbbiakban 6. melléklet) támogatási igényt nyújt be az önhibájukon kívül 
hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2012. évi támogatására. 
 

2. Újszász Város Képviselő-testülete a megyei önkormányzati tartalékról és az 
önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2012. évi 
támogatásának igényléséhez a fenti törvény alapján a következő nyilatkozatot teszi: 

 
I. A települési önkormányzat lakosságszáma 2011. január 1-jén 1 000 fő feletti. 
II.  A települési önkormányzat helyi adó bevezetéséről döntött és 2012. évben 

ilyen jogcímen 97.000,0 ezer forint összegű bevételt tervez. 
III.  Az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletét 95.757,0 ezer forint 

összegű működési célú hiánnyal fogadta el. 
IV.  Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra 

kötelezett. 
Az önkormányzat 2011. évi zárszámadását a könyvvizsgáló elfogadta. 

V. Az önkormányzat az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 50.§ (1) 
bekezdés a) pontjában meghatározott rendezett munkaügyi kapcsolatok 
követelményeinek megfelel. 

 
Erről:  1./ Képviselő-testület tagjai, 

                 2./ Jász-Nagykun-Szolnok megyei Kormányhivatal 
  3./ Magyar Államkincstár 
                 4./ Udud Róza Aljegyző 

               é r t e s ü l.- 
 

8. Napirendi pont megtárgyalása 
(Újszász Város Önkormányzat Közbeszerzési és Beszerzési Szabályzatáról szóló 
26/2011.(XII.21.) ÖR hatályon kívül helyezéséről és Újszász Város Önkormányzat 
Közbeszerzési Szabályzatának határozatban történő elfogadásáról szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi Bizottság. Kéri a 
bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Rózsa György: Az Ügyrendi Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

73/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Újszász Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatának elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta és a melléklet szerinti 
tartalommal elfogadja Újszász Város Önkormányzata Közbeszerzési 
Szabályzatát. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,  
          2./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 
 

Újszász Városi Önkormányzat  
21/2012.(IX.12.) rendeletét 
 
Újszász Város Önkormányzatának 
Közbeszerzési és Beszerzési Szabályzatáról 
szóló 26/2011.(XII.21.) ÖR hatályon kívül 
helyezéséről. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv ….sz. 
melléklete tartalmazza. 

 
 

9. Napirendi pont megtárgyalása 
(Újszász Város Önkormányzatának a magánszemélyek kommunális adójáról szóló 
többször módosított 19/2002. (XII.18.) ÖR módosításáról szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi Bizottság. Kéri a 
bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Rózsa György: Az Ügyrendi Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy az 50%-os mértékű méltányosságra már 
nincs lehetőség? 
 
Udud Róza aljegyző: Elmondja, hogy a rendelet módosítására szükség volt, mivel több 
helyen ismételte a törvény szövegét, illetve a rendelet 8.§-a 50%-os mérséklésre ad 
lehetőséget a jegyző számára. Ez a rendelkezés jogszabályellenes, mivel az 
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önkormányzat képviselő-testülete csak a polgármester, valamely bizottsága számára 
adhat át hatáskört. Így ez a rendelkezés hatályon kívül lett helyezve a tervezetben. A 
19/2002. (XII.18.) önkormányzati rendeletben szereplő mentesség megmaradt, ami 
ugyanúgy érvényes a hulladékkezelési díj esetében is. Az előző évet áttekintve 
megállapítható, hogy összesen egy méltányossági kérelem érkezett.  
 
Petrik Ferenc képviselő eltávozott. 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 
 

Újszász Városi Önkormányzat  
22/2012.(IX.12.) rendeletét 
 
Újszász Város Önkormányzatának a 
magánszemélyek kommunális adójáról szóló 
a 14/2012. (IV. 25.), a 23/2009.(XII.23.), a 
34/2007.(XII.22.), a 32/2005.(XII.21.) és a 
44/2004.(XII.23.) önkormányzati rendeletével 
módosított 19/2002. /XII.18./  önkormányzati 
rendelete módosításáról. 

 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv ….sz. 
melléklete tartalmazza. 

 
 

10. Napirendi pont megtárgyalása 
(Jegyző munkakör betöltésére vonatkozó pályázat kiírásáról szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi Bizottság. Kéri a 
bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Rózsa György: Az Ügyrendi Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

74/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
  
Jegyzői munkakör betöltésére pályázat kiírásáról. 

 
Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete dönt jegyzői munkakör 
betöltésére irányuló pályázat kiírásáról a határozat mellékletét képező pályázati 
kiírásban meghatározottak szerint. 
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Felelős: Molnár Péter polgármester 
Határidő: 2012. szeptember 30. 
 
Erről: 
1./ Képviselő-testület tagjai, 
2./ Udud Róza aljegyző 
- é r t e s ü l - 

 
 

 
11. Napirendi pont megtárgyalása 

(Az Újszász, Hunyadi út 14. szám alatti és Katona József út 4/A. szám alatti 
önkormányzati ingatlanok értékesítéséről szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

75/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Újszász, Hunyadi út 14. szám alatti, 990/2 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete döntése alapján értékesíti az Újszász, Hunyadi 
út 14. szám alatti, 990/2 hrsz-ú, Újszász Város Önkormányzat tulajdonában álló 
ingatlanát Lázár Márk 5052 Újszász, Egyes tanya 2. vevőnek 2.200.000.-Ft 
vételárért. 
A Képviselő-testület felhatalmazza Molnár Péter polgármestert az adásvételi 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 
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A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

76/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Újszász, Katona József út 4/A. szám alatti, 1108/1 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete döntése alapján értékesíti az Újszász, Katona 
József út 4/A. szám alatti, 1108/1 hrsz-ú, Újszász Város Önkormányzat 
tulajdonában álló ingatlanát kk Kun Soma és kk. Kun Boglárka (5052 Újszász, 
Katona József út 6., törvényes képviselők: Kun Zsolt és Kunné Retter Anita 
Újszász, Katona József út 6. szám alatti lakosok) vevőknek 271.000.-Ft + 27% Áfa 
vételárért. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza Molnár Péter polgármestert az adásvételi 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
12. Napirendi pont megtárgyalása 

(Az Újszász, külterület 047/27 hrsz-on felvett ingatlan értékesítésre történő felajánlásáról  
szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

77/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Újszász külterület 047/27 hrsz-on felvett ingatlan értékesítésre történő 
felajánlásáról a Magyar Állam számára. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete támogatja az Újszász Városi Önkormányzat 1/1 
tulajdonában lévő alábbi, Újszász külterületén található ingatlan értékesítésre történő 
felajánlását a Magyar Állam számára, a szakértői vélemény keretében meghatározott 
értéken: 
- Újszász, külterület 047/27 hrsz-on felvett 5.8417 ha.m2 területű (összesen 132.02 

AK; szántó ’4’ és antennatorony) ingatlan, melynek értéke nettó 4.860.000,- Ft-
ban került meghatározásra. 
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A felsorolt ingatlanok értékesítésre történő felajánlása a nemzeti vagyonról szóló 
2011. évi CXCVI. törvény 14. § (2) és (4) bekezdéseiben, valamint a termőföldről 
szóló 1994. évi LV. törvény 10. § (1) bekezdésében foglaltak figyelembevételével 
történik.  
A Képviselő-testület egyúttal felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Molnár Péter polgármester, 
          3./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 

13. Napirendi pont megtárgyalása 
(Az Újszász, külterület 029 és 033 hrsz-on felvett ingatlanon értékesítésre történő 
felajánlásáról  szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

78/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi  h a t á r o z a t 
 
az Újszász külterület 029 és 033 hrsz-okon felvett ingatlanok értékesítésre történő 
felajánlásáról a Magyar Állam számára. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete támogatja az Újszász Városi Önkormányzat 1/1 
tulajdonában lévő alábbi, Újszász külterületén található ingatlanok értékesítésre 
történő felajánlását a Magyar Állam számára, a szakértői vélemény keretében 
meghatározott értékeken: 
1. Újszász, külterület 029 hrsz-on felvett 2.6710 ha.m2 területű (összesen 52.82 AK; 

„a” alrészlet szántó ’4’ – területe 2.1682 ha.m2; „b” alrészlet legelő ’3’ – területe 
5028 m2) ingatlan, melynek értéke nettó 1.456.000,- Ft-ban került meghatározásra.  

2. Újszász, külterület 033 hrsz-on felvett 7.3766 ha.m2 területű (összesen 73.11 AK; 
„a” alrészlet szántó ’6’ – területe 6.5224 ha.m2; „b” alrészlet erdő ’2’ – területe 
6949 m2; „c” alrészlet kivett saját használatú út – területe 1593 m2) ingatlan, 
melynek értéke nettó 3.365.000,- Ft-ban került meghatározásra. 

 
A felsorolt ingatlanok értékesítésre történő felajánlása a nemzeti vagyonról szóló 
2011. évi CXCVI. törvény 14. § (2) és (4) bekezdéseiben, valamint a termőföldről 
szóló 1994. évi LV. törvény 10. § (1) bekezdésében foglaltak figyelembevételével 
történik.  
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A Képviselő-testület egyúttal felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Molnár Péter polgármester, 
          3./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 
 

14. Napirendi pont megtárgyalása 
(A Remondis Kétpó Hulladékgazdálkodási Kft-ben fennálló részüzletrész értékesítéséről  
szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
79/2012.(IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Remondis Kétpó Hulladékgazdálkodási Kft-ben fennálló részüzletrész 
értékesítéséről 
 
Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Remondis 
Kétpó Hulladékgazdálkodási Korlátolt Felelősségű Társaságban, a Szolnok-Abony-
Szajol-Rákóczifalva Települési Szilárd Hulladéklerakói Rekultivációjának 
Önkormányzati Társulása (névváltozás után: Szolnok Térségi Hulladékgazdálkodási 
Társulás) révén fennálló közös tulajdonú üzletrészéből az Újszász Városi 
Önkormányzatot (mint társult tagönkormányzat) megillető 876.000.-Ft névértékű 
részüzletrészéből 870.000.-Ft névértékű részüzletrészt értékesít. 
 
Az eladási ár 16,0738.-Ft/névérték, összesen 13.984.206.-Ft. 
 
Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a Polgármestert, hogy 
a Szolnok-Abony-Szajol-Rákóczifalva Települési Szilárd Hulladéklerakói 
Rekultivációjának Önkormányzati Társulásában (névváltozás után: Szolnok Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulás) résztvevő tagönkormányzatok részére felajánlja 
megvételre a részüzletrészt, és amennyiben a megjelölt eladási áron élni kívánnak 
elővásárlási jogukkal, a szerződést megkösse. 
 
Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a Polgármestert, hogy 
amennyiben a Szolnok-Abony-Szajol-Rákóczifalva Települési Szilárd Hulladéklerakói 
Rekultivációjának Önkormányzati Társulásában (névváltozás után: Szolnok Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulás) résztvevő tagönkormányzatok nem kívánnak élni 
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elővásárlási jogukkal a megjelölt eladási áron, úgy a Remondis Szolnok Zártkörű 
Részvénytársasággal megkösse az adás-vételi szerződést.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Molnár Péter Polgármester 
 
Erről: 1./ Szolnok-Abony-Szajol-Rákóczifalva Települési Szilárd Hulladéklerakói  
                   Rekultivációjának Önkormányzati Társulása (névváltozás után: Szolnok  
                   Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás, székhely: 5000 Szolnok, Kossuth  
                   tér 9., képviseli: Szalay Ferenc, a Társulási Tanács Elnöke) 
    2./ Remondis Szolnok Zrt (székhely: 5000 Szolnok, József Attila út 85.  
                   képviseli: Papp László Ügyvezető Igazgató és Lits László Ügyvezető  
                   Igazgató 
            3./ Udud Róza Aljegyző 
          4./ Újszász Város Polgármesteri Hivatal Adó-és pénzügyi osztálya 
       é r t e s ü l. 

 
 

15. Napirendi pont megtárgyalása 
(ÖkoPerlátor beszerzéséről  szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság véleménye szerint ezt a döntést október 20-ig 
napolják el, mert a döntés függ majd attól, hogy ki fogja üzemeltetni az intézményeket. 
 
Szórád Róbert: Úgy gondolja, hogy nem sokáig lennének meg ezek a csapvégek. 

 
Molnár Péter polgármester: Ezek a csapvégek csak kulccsal szerelhetők fel és le.  
Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy a bizottság 
javaslatáról, miszerint októberben kerüljön sor a döntés meghozatalára, szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
80/2012.(IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az ÖkoPerlátor beszerzéséről szóló döntés elnapolásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testület döntése értelmében elnapolja az ÖkoPerlátor 
beszerzéséről szóló előterjesztésben a döntés meghozatalát az októberben 
tartandó üléséig. 
 
Erről:  1./ Képviselő-testület tagjai, 
           2./ Udud Róza aljegyző 
                é r t e s ü l.- 
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16. Napirendi pont megtárgyalása 
(Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság elfogadásra javasolja mindhárom előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
81/2012.(IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 

 
Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Kaló Istvánné alpolgármester 
2012. augusztus és szeptember havi tiszteletdíjából 73.925.-Ft - 73.925.-Ft-ot  
pénzbeli juttatásra fordít. Ezzel egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 34.§-a alapján, Újszász Város 
Önkormányzatának 2012. évi költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi 
juttatás kiadás előirányzata és a pénzbeli juttatások előirányzata közötti 
előirányzat-átcsoportosítást von maga után. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Udud Róza aljegyző 
          3./ Polgármesteri Hivatal Adó- és Pénzügyi Osztálya 
               é r t e s ü l.- 

 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
82/2012.(IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 

 
Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Dr Szóró Magdolna 2012. 
július és augusztus havi tiszteletdíját, összesen 73.600.-Ft-ot  pénzbeli juttatásra 
fordít. Ezzel egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése az államháztartásról 
szóló 2011. évi CXCV. törvény 34.§-a alapján, Újszász Város 
Önkormányzatának 2012. évi költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi 
juttatás kiadás előirányzata és a pénzbeli juttatások előirányzata közötti 
előirányzat-átcsoportosítást von maga után. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Udud Róza aljegyző 
          3./ Polgármesteri Hivatal Adó- és Pénzügyi Osztálya 
               é r t e s ü l.- 
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A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
83/2012.(IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 

 
Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Petrik Ferenc képviselő 2012. 
szeptember havi tiszteletdíjából 10.000.-Ft-ot  pénzbeli juttatásra fordít. Ezzel 
egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése az államháztartásról szóló 2011. évi 
CXCV. törvény 34.§-a alapján, Újszász Város Önkormányzatának 2012. évi 
költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi juttatás kiadás előirányzata és a 
pénzbeli juttatások előirányzata közötti előirányzat-átcsoportosítást von maga 
után. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Udud Róza aljegyző 
          3./ Polgármesteri Hivatal Adó- és Pénzügyi Osztálya 
               é r t e s ü l.- 

 
17/1. Napirendi pont megtárgyalása 

(A Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma intézmény Alapító Okiratának 
módosításáról  szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Oktatási, Sport és Kulturális 
Bizottság, valamint az Ügyrendi Bizottság. Kéri a bizottságok elnökeit, hogy 
tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 

 
Bogárné Simon Klára: Az oktatási bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: Az ügyrendi bizottság szintén elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Rózsa György: Mivel Rózsa Imre az édesapja volt, ezért bejelenti személyes érintettségét. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

84/2012. (IX.11.) számú Képviselő-testületi – határozat 
 

A Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma 
Alapító Okiratának módosítására  

 
Újszász Város Önkormányzata Képviselő-testülete a polgármester előterjesztésében 

tárgyalta  
a Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma Alapító Okiratának 
módosítására vonatkozó előterjesztést, és a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
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LXV. tv. 10.§-ában, és a 38.§ (1) bekezdésében foglalt rendelkezések, valamint az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8. § (1) bekezdésének b) pontjában, 
valamint a 8.§ (5) bekezdésében foglaltaknak megfelelően, figyelemmel az 
államháztartásról szóló törvény végrehajtására vonatkozó 368/2011. (XII.31.) Korm. 
rendelet 5. §-ában foglaltakra, az alábbi határozatot hozza meg: 
 
1./ Az Alapító Okirat 1. pontja helyébe: A költségvetési szerv neve:  Gimnázium, Műszaki 
Szakközépiskola és Kollégiuma elnevezést: 
 

1. A költségvetési szerv neve: Rózsa Imre Középiskola és Kollégium elnevezésre 
módosítja. 

2./  Az Alapító Okirat 20. pontjában foglalt rendelkezések helyébe az alábbi 
rendelkezések lépnek: 
 
20. Az állami feladatként ellátandó alaptevékenységet meghatározó szakmai 
jogszabályok: 
 
- a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. tv.,  
- a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. tv., 
- a szakképzésről szóló 2011. évi CLXXXVII. tv.,  
- a pedagógiai szakszolgálatokról szóló 4/2010. (I.19.) OKM rendelet, 
- a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények 
névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet. 
 
A Képviselő-testület az intézmény Alapító Okiratát az előterjesztés szerint egységes 
szerkezetben elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős.:  Rózsa György igazgató 
                  
Értesülnek:   l./ Képviselő-testület tagjai H. 
                    2./ Rózsa György igazgató 
                    3./ Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Igazgatóság  
                         5000.Szolnok, Liget út 6. 
                    4./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Osztály 
                    5./ Irattár 
 

17/2. Napirendi pont megtárgyalása 
(Közvilágítás korszerűsítéséről és üzemeltetéséről szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság javaslata az volt, hogy először szereljenek fel 
néhányat, és meglátják, hogy mennyi fényveszteséggel jár és ezután hoznak döntést. 
 
Molnár Péter polgármester: A Bajcsy-Zs. úton kerül felszerelésre a hivataltól a volt 
benzinkútig. Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy a bizottság javaslatáról 
szavazzanak. 
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A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
85/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
A közvilágítás korszerűsítéséről szóló döntés elnapolásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete a közvilágítás korszerűsítéséről szóló döntését 
elnapolja. 
Felhatalmazza Molnár Péter polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot az 
ENERIN  Zrt-vel, és állapodjon meg a Bajcsy-Zs. úton a lámpatestek ajánlatban 
szereplő lecseréléséről, mivel a tapasztalok birtokában tudja döntését meghozni. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,   
          2./ Molnár Péter polgármester, 
          3./ Udud Róza aljegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
17/3. Napirendi pont megtárgyalása 

(LEADER támogatások előfinanszírozásához készfizető kezesség vállalásáról szóló 
előterjesztés megtárgyalása.) 

 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

86/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Újszászi Liliom Néptánc Hagyományőrző Egyesület számára LEADER 
támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető kezesség vállalásáról, 
valamint költségek és kamatok átvállalásáról 
 

Újszász Városi Önkormányzat az Újszászi Liliom Néptánc Hagyományőrző 
Egyesület „Tengeri kavalkád és hagyományőrző sokadalom” elnevezésű, 
8319543740 azonosító számú pályázata megvalósításához az Újszász és Vidéke 
Körzeti Takarékszövetkezet által LEADER támogatás előfinanszírozásához 
nyújtott hitel esetében készfizető kezességet vállal.  
Újszász Városi Önkormányzat továbbá az Újszászi Liliom Néptánc 
Hagyományőrző Egyesülettől átvállalja a 0,5 % folyósítási jutalékot, a 0,5% 
hitelbírálati díjat, valamint az előfinanszírozás 3 havi BUBOR + 3%/ év kamat 
költségét.  
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 A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon.    
 
Határidő: azonnal   
Felelős: Molnár Péter polgármester 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Udud Róza aljegyző  
          3./ Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet 
        4./ Újszászi Liliom Néptánc Hagyományőrző Egyesület 
               é r t e s ü l.-  

 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 

 
87/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Újszászi Városi Vasutas Sportegyesület számára LEADER támogatást 
előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető kezesség vállalásáról, valamint költségek 
és kamatok átvállalásáról 
 

Újszász Városi Önkormányzat az Újszászi Városi Vasutas Sportegyesület „A 
sporttelep felújítása”. elnevezésű, 8319537277 azonosító számú pályázata 
megvalósításához az Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet által 
LEADER támogatás előfinanszírozásához nyújtott hitel esetében készfizető 
kezességet vállal.  
Újszász Városi Önkormányzat továbbá az Újszászi Városi Vasutas 
Sportegyesülettől átvállalja a 0,5 % folyósítási jutalékot, a 0,5% hitelbírálati 
díjat, valamint az előfinanszírozás 3 havi BUBOR + 3%/ év kamat költségét.  
 A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon.    
 
Határidő: azonnal   
Felelős: Molnár Péter polgármester 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Udud Róza aljegyző  
        3./ Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet 
        4./ Újszászi Városi Vasutas Sportegyesület 
               é r t e s ü l.-  

 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 

  
88/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Együtt Újszászért Egészségmegőrző, Szociális, Oktatási és Kulturális Egyesület 
számára LEADER támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető kezesség 
vállalásáról, valamint költségek és kamatok átvállalásáról. 
 

Újszász Városi Önkormányzat az Együtt Újszászért Egészségmegőrző, Szociális, 
Oktatási és Kulturális Egyesület „Közösen Újszászért, településünk lakóiért!” 
elnevezésű, 8323883522 azonosító számú pályázata megvalósításához az 
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Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet által LEADER támogatás 
előfinanszírozásához nyújtott hitel esetében készfizető kezességet vállal.  
Újszász Városi Önkormányzat továbbá az Együtt Újszászért Egészségmegőrző, 
Szociális, Oktatási és Kulturális Egyesülettől átvállalja a 0,5 % folyósítási 
jutalékot, a 0,5% hitelbírálati díjat, valamint az előfinanszírozás 3 havi BUBOR 
+ 3%/ év kamat költségét.  
 A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon.    
 
Határidő: azonnal   
Felelős: Molnár Péter polgármester 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Udud Róza aljegyző  
        3./ Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet 
        4./ Együtt Újszászért Egészségmegőrző, Szociális, Oktatási és Kulturális  
               Egyesület                
               é r t e s ü l.-  

 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 

 
89/2012. (IX.11.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a Városi Polgárőr Egyesület számára LEADER támogatást előfinanszírozó hitel 
felvételéhez készfizető kezesség vállalásáról, valamint költségek és kamatok 
átvállalásáról 
 

Újszász Városi Önkormányzat a Városi Polgárőr Egyesület „Térfigyelő rendszer 
kiépítése Újszász város közbiztonságának növelése érdekében” elnevezésű, 
8319523498 azonosító számú pályázata megvalósításához az Újszász és Vidéke 
Körzeti Takarékszövetkezet által LEADER támogatás előfinanszírozásához 
nyújtott hitel esetében készfizető kezességet vállal.  
Újszász Városi Önkormányzat továbbá a Városi Polgárőr Egyesülettől átvállalja 
a 0,5 % folyósítási jutalékot, a 0,5% hitelbírálati díjat, valamint az 
előfinanszírozás 3 havi BUBOR + 3%/ év kamat költségét.  
 A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon.    
 
Határidő: azonnal   
Felelős: Molnár Péter polgármester 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Udud Róza aljegyző  
        3./ Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet 
        4./ Városi Polgárőr Egyesület 
               é r t e s ü l.-  

 
B e j e l e n t é s e k 
 
Molnár Péter polgármester: Tájékoztatja a képviselő-testület tagjait, hogy a Pálma úti víz- és 
csatornaépítés megkezdődött. A 32-es út tervezésével kapcsolatban tartottak egy 
megbeszélést. A tervezési munkálatok elindultak Szolnok-Hatvan között. Elmondja, hogy 
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augusztus 6-án a Zagyvaparti Idősek Otthonában járt Pócs János országgyűlési képviselő. Az 
otthon fenntartásáról tárgyaltak a Református Egyház vezetőjével. Átvették volna az 
intézményt, de már nincs jogi lehetőség az átvételre. Először az államnak kellene felajánlatni 
és az állam adná át nekik. A jövő évre vonatkozóan a működtetés költségeit még nem ismerik, 
nem tudják, hogy a szociális szférát akarja-e a kormány államosítani. Augusztus végén voltak 
egy megbeszélésen a járások kialakításáról. Október 31-ig meg kell kötni azt a megállapodást, 
melyben az önkormányzat és a járás megállapodik abban, hogy milyen vagyoni elemeket, 
milyen munkaerőt és kiket vesznek át. Átkerül az okmányiroda és a gyámhivatal, és 
valamennyi dolgozó, akinek megvan a szükséges végzettsége. Ezen kívül szükség lesz még 
funkcionális személyzetre, melyekről szintén dönteniük kell majd. A járásnál 115 fő lesz 
összesen a kormányablakokkal együtt. A státuszt és a bért az önkormányzatoktól el fogják 
venni. Elmondja, hogy lehetőség volt a Munkaügyi Központnál pályázni pályakezdő fiatalok 
foglalkoztatására. Köszöni az Aljegyző Asszonynak és a kollégáknak a munkáját. Elmondja, 
hogy a hosszú iskolába ismét betörtek, a feljelentés megtörtént. Elmondja, hogy a sütőtök 
őrzését megszervezték, mivel ott is történtek lopások. Tettenérés is történt. A sütőtök egy 
részének a megvételére már érkezett megkeresés. Elmondja, hogy az Erkel Ferenc út 
pályázatának elbírálása során két pontban nem kapott megfelelő értékelést az önkormányzat, 
ezért fellebbeztek a döntés ellen. A minap kapták meg a választ, mely szerint elfogadták a 
fellebbezést és mindkét pontban újra bírálták a pályázatot. 
 
Dr Szóró Magdolna: Megkérdezi, hogy valóban megszűnik-e az orvosi ügyelet január 1-jétől? 
Elmondja, hogy Kovács Lászlóné kéri a kerítés helyreállítását.  
Kollár Imre felhívta a figyelmét arra, hogy a Zrínyi úton a teherautók az útpadkát teljesen 
tönkretették. Ez ügyben fel kellene venni a kapcsolatot a tárház igazgatójával. 
Kéri, hogy tájékoztassák a bizottságának tagját Répási Csabáné Tóth Rozáliát, hogy van-e 
mód arra, hogy 8 óra előtt és 17 óra után legyen a bizottsági ülés, mert hátráltatja a munkáját. 
A bizottság összes tagjának megfelelt ez az időpont, kivéve neki. Ő is nyolc órában dolgozik, 
négy órában betegeket látogat, és a bizottsági ülés idejében a kollégái segítik. Nem szeretne 
tovább levelezgetni. Úgy gondolja, hogy nem valószínű, hogy a testületet segítő polgármesteri 
hivatali dolgozóknak túlórázni kellene e miatt, mert egy ember nem tudja vállalni az 
időpontokat. Elejét szeretné venni a vitának. 
Rengeteg a parlagfű Újszászon, a Dózsa György úton és az állomástól a sorompóig. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy nagyon régen húzódó közbeszerzési eljárás van 
folyamatban, melyben nem szerepel az újszászi kvázi telephely. Abban állapodtak meg Szalay 
Ferenc elnök úrral, hogy a tapasztatok birtokában visszatérnek erre a témára. Január 1-jétől a 
kistérség is megszűnik, ezért nem tudják, hogy hogyan fogják a központi ügyeletet ellátni. 
Megpróbálja felvenni a kapcsolatot az Igazgató Asszonnyal a padka és a parkolás ügyében. 
Répási Csabáné Tóth Rozália képviselő asszonyt Udud Róza aljegyző asszony fogja 
személyesen tájékoztatni. 
 
Bogárné Simon Klára: Elmondja, hogy ismételten nagysikerű volt az egészségnap, amely az 
iskolában került megrendezésre, melyért köszönetet mond Ágotai Emesének és azoknak az 
orvosoknak, akik erre szánták szabadidejüket. Emese energiát, időt és pénzt áldozott ennek a 
megrendezésére. Elmondja, hogy minden évben összevont szülő értekezletet tartanak a tanév 
kezdetekor. Problémaként hangzott el, hogy jó lenne az autóbusz menetrendjét módosítani, 
mellyel kapcsolatban már jelzett Pap Gábornak. A településen nincs felfestve zebra. Kéri 
ennek az átgondolását legalább az óvoda és az azzal szemközti buszmegálló közé, illetve a 
Dózsa György úton is.  
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Molnár Péter polgármester: Zebra felfestésére csak pályázat esetén kerülhet sor, mivel egy-
egy gyalogátkelőhelyet meg kell terveztetni, különböző hatóságokkal engedélyeztetni, és a 
kivitelezése sem olyan egyszerű, összesen hozzávetőleg 1,5 millió forintba kerül. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja, hogy lezajlott a tüdőszűrés, de nem volt kellőképpen 
tájékoztatva a lakosság. Sokan nem tudtak róla. Kéri, hogy legközelebb jobban legyen 
megszervezve. Az elmúlt években sok helyen leszerelésre kerültek a közkutak. Az Erzsébet 
körúti játszótérnél maradt, de sokszor az állatok itatására és autó mosásra használják.  
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több napirendi pont és bejelentés nincs, így megköszöni a 
megjelenést és az ülést bezárja. 
 
 
 
 

Kmf. 
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